
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 1. marts 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål AØ
Hvad vil ministeren gøre, for at problemet med overfyldte tog i myldretiden lø-
ses, særligt set i lyset af at der nu indsættes mindre tog på Svendborgbanen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S) og Erik Christensen
(S).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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